

## Sun Garden Cafe 素食亭

香港新界大埔林錦公路

Lam Kam Road, Tai Po, New Territories, Hong Kong

電話 Tel / 傳真 Fax : 2488 9945

訂餐日期 Delivery Date : \_\_\_\_\_

聯絡人 Contact Person : \_\_\_\_\_

聯絡電話 Contact No. : \_\_\_\_\_

用餐時間 Serving Time : \_\_\_\_\_

機構名稱(如適用) Organisation (if applicable) : \_\_\_\_\_

### 精選套餐 Meal Set for Group Order

#### \$60 有機紅米飯 / Organic Red Rice

Qty/數量	Qty/數量
P1. 有機豆腐雜菜配有有機紅米飯 Rice w/ Organic Bean Curd & veggies _____	P2. 四季豆甘筍煎蛋角配有有機紅米飯 Rice w/ Green Bean & Carrot Omelette _____

#### \$60 有機意粉 / Organic Pasta

Qty/數量	Qty/數量
P3. 松子香醬炒有機意粉 Pine Nut Organic Pasta w/ Pesto Sauce _____	P4. 有機蘑菇蕃茄增意粉 Organic Pasta w/ Tomato & Organic Mushroom _____
P5. 雜菜炒烏冬 Fried udon w/ assorted vegetables _____	

#### \$60 沙律 / Salad

Qty/數量	Qty/數量
P6. 田園沙律 配黑醋汁 Green Salad w/ Balsamic vinegar _____	P7. 蕃茄炒蛋三文治 Tomato Scrambled Egg Sandwich _____

#### \$60 漢堡 / Burger

P8. 有機豆渣雜菜漢堡 Organic Okara & Veggies Burger _____
--

以上團體餐單配有有機豆漿(微甜)或 有機洛神花茶(微甜)一瓶

The above Set Meal for Group with one bottle of Organic Soy Milk (Low Sugar) or Organic Roselle Tea (low sugar)

電郵 Email : \_\_\_\_\_

總金額 : \_\_\_\_\_

備註 : \_\_\_\_\_

#### Terms & Conditions 條款及細則 :

- ◆ 團體訂餐每單最低訂購量為同款食物 10 份
- ◆ A minimum of 10 sets (of the same item) per order is required for Set Meal for Group.
- ◆ 團體預訂時，需於參觀日一星期前確認訂單，以便安排
- ◆ Please place your order 1 week in advance of visit date for better arrangement.
- ◆ 食物款式視乎供應情況而定，素食亭主管將於落單時將與客戶核實有關資料。
- ◆ Items are subject to the availability and will confirmed with the customer by the Café Supervisor upon receipt of the order.
- ◆ 團體請於確認訂單後 5 個工作天內，將惠顧總金額 50% 之訂金，存入以下「**新生精神康復會**」其中一個銀行戶口，並將相關入賬記錄交素食亭，以便查核。
- ◆ Please make the deposit (50% of total amount) payable to one of the following bank accounts of **New Life Psychiatric Rehabilitation Association** within five days after the booking is confirmed and send the bank-in slip to Sun Garden Café for further confirmation.

東亞銀行 Bank of East Asia  
戶口號碼 Account No. : 147- 10 - 09911 - 1

匯豐銀行 Hong Kong and Shanghai Banking Corporation  
戶口號碼 Account No. : 018 -0-074684

- ◆ 訂單一經確認，顧客如欲取消或作任何更改，請於最少 3 個工作天前通知素食亭。
- ◆ 若通知時間不足，素食亭保留權利收取訂單部份金額作為備料及行政費用，或不予退還顧客已付之訂金。
- ◆ If there any change or cancellation of the confirmed booking, please inform the Café Supervisor at least three working days in advance. Sun Garden Café' reserved the right to charge part of the amount or impose the deposit received as food preparation and administration cost if not sufficient notice is given. Sun Garden Café' reserves the right to make the final decision.
- ◆ 若於用餐當日，如遇上以下情況，所有訂單餐將會自動取消，
- ◆ 素食亭將不予發還客戶訂單之 50% 訂金作備料及行政費用。
- ◆ - 香港天文台發出黑色暴雨警告、懸掛八號或更高颱風訊號；
- ◆ - 嘉道理植物園因惡劣天氣或安全理由而關閉園區。
- ◆ Order will be cancelled automatically with the following occasions, and the 50% deposit of the Confirmed order will be imposed by Sun Garden Café' for the food preparation and administration cost.
- ◆ - If Black Rainstorm Warning, No.8 Typhoon Signal or above is in forced by the Hong Kong Observatory;
- ◆ - Kadoorie Farm closed for bad weather or other safety reason.
- ◆ 素食亭不設留座亦不提供即棄用品
- ◆ Sun Garden Café have no reservation service & no disposable items will supply.
- ◆ 價格如有更改，恕不另行通知。
- ◆ Sun Garden Café reserves the right to change the price without prior notice
- ◆ 素食亭保留最後決定權。
- ◆ Sun Garden Café reserves the right of final decision in case of any disputes
- ◆ 如需查詢素食亭餐飲服務，歡迎致電 2488 9945 或電郵 gardencafe@nlpra.org.hk 與店舖主管聯絡。
- ◆ For details of food catering service, please contact the Café Supervisor at 2488 9945 or email to gardencafe@nlpra.org.hk